
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 30/7/2024

Του:  Φωτόπουλου Στυλιανού, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Καθυστέρηση στη μετασκευή των περιπολικών κλάσης Island  του
Π.Ν.»

Κύριε Υπουργέ,

Προ ενός έτους σχεδόν το Πολεμικό μας Ναυτικό είχε παραλάβει τα τέσσερα (4)
Παράκτια Περιπολικά (ΠΠ) τύπου Island, τα οποία παραχωρήθηκαν από τις ΗΠΑ έναντι
σημαντικού οικονομικού αντιτίμου. Όπως δε είχε διακινηθεί τότε στα ηλεκτρονικά μέσα,
τα εν λόγω περιπολικά είχαν αποσυρθεί από το Ναυτικό των ΗΠΑ με το συνολικό
κόστος για την πρόσκτησή τους από τη χώρα μας με τα ανταλλακτικά και τη μεταφορά
τους να ανέρχεται σε κάποιες δεκάδες εκατομμύρια ευρώ.  Έκτοτε,  διαπιστώνεται μια
καθυστέρηση στη μετασκευή τους και στη μετατροπή τους σε αξιόπλοα και
επιχειρησιακά, προκαλώντας εύλογα ερωτήματα, όσον αφορά είτε τη δυνητική
δυσχέρεια εύρεσης ανταλλακτικών για τις μηχανές των σκαφών λόγω παλαιότητας είτε
γενικότερα την ανακατασκευή των κινητήρων τους. Είναι χαρακτηριστικό πως τα
περιπολικά της κλάσης Island είχαν καταπλεύσει στον Ναύσταθμο της Σαλαμίνας
συνοδεία ρυμουλκών, λόγω αδυναμίας να πλεύσουν αυτοδύναμα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να μας εκθέστε τα αίτια της καθυστέρησης μετασκευής σε επιχειρησιακά των
Παράκτιων Περιπολικών (ΠΠ) τύπου Island, καθώς και να μας ενημερώσετε πότε
αναμένεται κατά προσέγγιση η πλήρης επιχειρησιακή τους ένταξη στο Π.Ν.;
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